
 

Styrelseprotokoll Hälleforshundklubben 2024-04-28 

Digitaltmöte, start kl 19. 

Deltagare: Jan-Erik Bjermqvist, Märtit Truuts, Anna-Lena Carlsson, Maria Granqvist, 
Roger Melin, Ingalill Olsson 

Ej närvarande: Johan Ketzenius 

 

1 Möte Öppnas (Jan-Erik) 

Jan-Erik hälsar alla välkommen till mötet 

 

2 Val av Justerare (Jan-Erik) 

Förslag att Anna-Lena Carlsson väljs till justerare 

Beslut: Anna-Lena Carlsson väls till justerare. 

 

3 Val av Sekreterare (Jan-Erik) 

Förslag att Ingalill Olsson väls till sekreterare. 

Beslut: Ingalill Olsson väljs till sekreterare. 

 

4 Godkännande av dagordningen (Alla) 

Beslut: Mötet godkände dagordningen 

 

5 Föregående protokoll (Jan Erik) Årsmötet, konstituerande 

Mötet gick igenom föregående protokoll, både årsmötet och konstituerade. Protokollen 
lades sen till handlingarna. 

 

Transaktion 09222115557518238183 Signerat JB, AC



 

 

6 Meddelande och skrivelser (SKK, SÄK, Övriga) 

6.1 Årsstämma SÄK 

Jan-Erik berättar från ordförande konferens och SÄKs årsmöte.  Var mycket som skulle 
hinnas med så det slutade med att tiden ej räckte till för information från varje ras. 

Gick igenom en del motioner, en var om att Årsmötet skulle vara mer centrerad i Landet, 
lätt att ta sig till för alla. Mötet beslutade att Årsmötet framåt skulle bli på Arlanda. För 
att finansiera årsmötet låg ett förslag att betala 40 kr/medlem till SÄK och då skulle SÄK 
ej skicka  ut räkningar, man kunde ej enas i frågan, fanns motsättningar ffa från stora 
klubbar som Jämthundsklubben som skulle få betal mycket. Inget beslut blev tagen. 

En motion var om RAS för dom mindre rasklubbarna. Åsa som sitter I SÄK och är 
veterinär lagt en motion att det fanns klubbar som ej efterföljde  RAS, och någon hade ej 
komplett styrelse men vi i hälleforsklubben ligger bra till. Beslut blev att man skulle titta 
vidare från rasklubbarna.  

Idag kan en jämthunds hane ta15 parningar. Man har granskat Jämthunden och 
släktskapen har ökat. Förslag 4-5 kullar, totalt 7 kullar men det förslaget gick ej igenom 
eftersom dom redan har  RAS godkänd. Skulle se över när det är dags att göra en ny RAS. 
Jämthundsklubben blev uppmanad att försöka hålla nere kullarna på hanarna. 

Ett förslag fanns även att RAS ansvaret skulle återgå till SÄK.  

Antal gråhundar har minskat med 50 %.  Förra året minskade Jämthunden med 14 %. 

Forskare från SLU var där och föreläste om ögonsjukdomar. SÄK rekommenderat 
försäkringsbolag  sveda. Det pratade även om försäkringskostnader. Hälleforsaren var 
minst skaderisk i jämfört med andra älghundsraser.  

 

7 Ekonomirapport (Johan) 

7.1 Nuläget 

7.2 Pins, är klartecken för inköp. 
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8 Årsmöte, aktiviteter (Alla) 

8.1 Reflektion. Förslag att ha en annan tid för att locka flera. Kom fram till att prova en 
annan tid. Överväger att fortsätta med digitalmöte för att fler kan vara med.  

8.2 Informationsmöte mm. Förslag för digitala träffar framåt.  Har sedan tidigare förslag 
”hur det är att gå ett jaktprov”, finns flera delar att prata om. Omvärden förändras och 
”vilka krav skall vi ha på hunden och hur skall den utvecklas”.  Vad man skall tänka på 
utställning, motion, sjukdomar, BPH. Så det finns bra ämnen. Diskuterar om att ha 
medlemsmöte lite mer regelbundet över året, Förslag att ha ett före start av jakten och 
kanske under senare delen av hösten eller vinteruppehållet.  

Beslut: togs att första digitalt informations möte för våra medlemmar blir en vardagkväll 
den 14 augusti.  

 

9 Rapport från avelsrådet (Ulrika, Jan-Erik) 

9.1 Inmönstringsförslag, släktskapsindex. Är på gång med dispens registrering vilket SÄK 
och SKK ska utvärdera. Jan-Erik informerar att arvbarhet av dåliga höftleder är ca 60 % 
och 40 % miljöfaktorer. Kommer ett seminarium via skk om detta ämne. 

9.2 Hälsoläget + Fokusområden inget som sticker ut.  

9.3 Rasavelsstrategi pågående 

9.4 Avikelsehantering 

 

10 Jaktprov (Roger) 

10.1 Klubbkamp 2024/25. Vi måste göra en kalkyl på hur mycket det ev. kommer att 
kosta att arrangera. Det finns arbetsordning på SÄK och vad som skall ingå i en 
klubbkamp. Förslag att medlemskap i HHK skall vara betalt innan jaktsäsongens start. 

 Beslut: togs att medlemskapet skall vara betalt innan jaktsäsongens start.  

10.2 Arbetsgrupp, styrelsen samt om det finns aktiva medlemmar som är villig att bistå 
för att jobba.  

10.3 Medlemsprylar, Franklin 
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11 Utställningar (Anna-Lena) 

11.1 Utställda. Pratar om att det är svårt att hitta resultaten från utställningarna ev ta 
frågan vidare till SÄK att jobba för en enklare lösning att se resultat.  

11.2 Västgårds Game Fair i Kall, 26-28 Juli 2024, önskan att ha Hälleforshundklubb 
representerad. Skulle titta vilka medlemmar som bor i närområdet och ev kan bistå.  

 

12 Medlemsansvarig ( Maria) 

12.1 Medlemsläget 

12.2 Förslag på brev till valpköpare, se bil. Nuläget är ett brev från styrelsen till 
uppfödare och ett brev från uppfödare till valpköpare. Nu är det redan på gång.  

 

13 Digitala gränssnitt ( Märit) 

13.1 Avstämning 

13.2 Parningsinformation, kolla igenom och uppdatera. 

13.3 Tidningen älghunden kommande stoppdatum 2024:29/7 och 7/10.  

13.4 Uppmärksamma Groggen (Sävlidens Jano) med artikel 

 

14 utbildningar (Jan-Erik)  

14.1 se SKK:s hemsida, påannonsera om bra seminarier från SKK när det kommer ut 
även till medlemmarna. 

 

15 Övriga frågor 

Inga 

16 Nästa möte 

Nästa möte söndag den 30/6 kl 19 

 

17 Möte avslutades (Jan-Erik) 

Jan-Erik (ordförande) avslutade mötet och tackade för ett givande möte 
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